
Sociálna  komisia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh 

Košice,        4 .11.2024 

Číslo:          572/2024/OOPaM 

Zapísal:      Ing. Dagmar Plančárová 

Tel. 055/720 80 23,  e- mail: dagmar.plancarova@kosicejuh.sk 

 

Zápisnica č. 10/2024  

zo zasadnutia sociálnej  komisie 

 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 24.10.2024 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny - členovia komisie                                      

                                                              

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu  

2. Informácia o výsledkoch  prieskumu spokojnosti s poskytovaním stravovania v Jedálni                                          

    na  Vojvodskej  ulici č. 5, Košice  

3. Informácia o zapojení sa MČ Košice-Juh do sčítania ľudí bez domova v  Košiciach, ktoré 

realizovala Nadácia Dedo v dňoch 7.-10.10.2024   

4. Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2024 

5. Informácie z pracovného stretnutia  k riešeniu situácie v nelegálnych osadách v MČ Košice- 

Juh   konaného dňa 10.10.2024  

6. Rôzne 

7. Záver    

 

K bodu č. 1  - Otvorenie zasadnutia a schválenie programu. 

 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla  predsedníčka komisie JUDr. Soňa Ivančová, PhD,  ktorá 

privítala prítomných členov komisie. Prítomní -   členovia komisie, Ing. Dagmar Plančárová. – 

tajomník komisie, Ing. Marián Záhoranský, PhD..  Svoju neúčasť ospravedlnila Mgr. Miroslava 

Langerová a JUDr. Šafářová. Následne dala predsedníčka komisie hlasovať o predloženom 

návrhu programu. Program bol jednoznačne schválený. Konštatovala, že komisia                                       

je uznášaniaschopná  a bude sa riadiť navrhovaným programom.  

 

Hlasovanie o programe rokovania komisie: 

prítomní: 4       za :  4      zdržal sa:  0     proti: 0 

 

Uznesenie: 

Program rokovania komisie bol jednoznačne schválený. 

                     

K bodu č. 2- Informácia o výsledkoch  prieskumu spokojnosti s poskytovaním stravovania 

v Jedálni  na  Vojvodskej  ulici č. 5, Košice 

 

Vedúca OSV  informovala členov komisie o realizácii prieskumu  spokojnosti s poskytovaním 

stravovania v Jedálni    na Vojvodskej  ulici č. 5, Košice, ktorí sa uskutočňuje v období 

11.9.2024-27.9.2024. Cieľom bolo získať spätnú väzbu, ktoré povedú k zlepšovaniu služieb                    

a stravovania v jedálni.  Najčastejšie odporúčania: 

 • zaradiť do jedálnička viac šalátov ku hlavnému jedlu ako napr. uhorky, cvikla, 

čalamáda, 



• v horúčavách dostatočne ochladzovať priestory jedálne, 

• zaradiť do jedálnička tekvicové polievky, palacinky, ovocné knedličky, dukátové 

buchtičky, 

• zaradiť častejšie prílohu – knedle, 

• servírovať väčšie množstvo omáčok, 

• dbať na hygienu príborov a podnosov, 

• stále sa opakujúci jedálny lístok, 

• chvália ústretovosť personálu v jedálni aj pracovníkov donášky. 

 

Členovia komisie nemali žiadne iné doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy. 

 

Uznesenie: 

 

Sociálna komisia prerokovala predložené Informácie o výsledkoch  prieskumu spokojnosti                    

s poskytovaním stravovania v Jedálni  na  Vojvodskej  ulici č. 5, Košice a vzala ich na vedomie. 

 

Hlasovanie 

Prítomní:  4              Za:4     zdržal sa:   0        proti: 0 

 

K bodu č. 3 . Informácia o zapojení sa MČ Košice-Juh do sčítania ľudí bez domova v  

Košiciach, ktoré realizovala Nadácia Dedo v dňoch 7.-10.10.2024   

 

Vedúca OSV  informovala členov komisie o zapojení sa do projektu Sčítania ľudí bez domova 

v gescii Nadácie Dedo, Mesta Košice a Inštitútu pre výskum práce a rodiny. V horizonte 7.-

10.10.2024 bolo  zrealizované v Košiciach sčítanie ľudí bez domova, ktoré bolo súčasťou 

Európskeho sčítania ľudí bez domova. Košice sa tak stali jedným z 15 európskych miest, kde 

sa pilotne použila nová jednotná metodika sčítania. Zároveň išlo o prvé celomestské sčítanie 

ľudí bez domova a v bytovej núdzi zamerané na širokú škálu situácií (od života bez prístrešia 

po život v nevhodnom a neistom bývaní), v ktorých ľudia bez domova žijú. 

 

Na pomoc s realizáciou dotazníkových rozhovorov sa prihlásilo viac ako 140 dobrovoľníkov, 

ktorí v teréne v rozhovoroch s ľuďmi zažívajúcimi bezdomovectvo a bytovú núdzu strávili 

takmer 2000 hodín.  V MČ Košice - Juh prebehlo sčítanie 9.10.2024 v lokalitách neformálnych 

osídlení v MČ Košice-Juh za účasti i p. Tokárovej z oddelenia sociálnych vecí a s účasťou 

kolegov s MOaPS. 

 

Uznesenie: 

 

Sociálna komisia prerokovala predloženú  Informácia o zapojení sa MČ Košice-Juh do sčítania 

ľudí bez domova v  Košiciach, ktoré realizovala Nadácia Dedo v dňoch 7.-10.10.2024  a vzala 

ich na vedomie. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 4              Za: 4     zdržal sa:  0         proti: 0 

 

K bodu č.4- Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 

2024 

 

Vedúci OEaM ako spracovateľ materiálu informoval členov komisie o najdôležitejších 

súvislostiach predkladaného materiálu. Dôvodová správa bola členom komisie  doručená 



v dostatočnom časovom predstihu pred rokovaním sociálnej komisie. Členovia komisie nemali 

žiadne iné doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy. 

 

Uznesenie: 

Sociálna Komisia prerokovala Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice 

- Juh v roku 2024 a odporúča ho predložiť na schválenie na najbližšie zasadnutie MZ MČ 

Košice – Juh s týmto doplnením: 

-doplnenie solárnych osvetlení po upresnení lokalít z poslaneckých klubov 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 4            Za: 4     zdržal sa:   0        proti: 0 

 

K bodu č.5- Informácie z pracovného stretnutia  k riešeniu situácie v nelegálnych osadách 

v MČ Košice- Juh   konaného dňa 10.10.2024 

 

Vedúca OSV Ing. Dagmar Plančárová   informovala členov komisie o uskutočnenom 

pracovnom stretnutí  k riešeniu situácie v nelegálnych osadách v MČ Košice- Juh, ktoré sa 

konalo dňa 10.10.2024. Cieľom stretnutia bolo oboznámenie sa s vyvíjanými aktivitami                      

zo strany pôsobiacich organizácii v nelegálnych osadách v  MČ Košice- Juh a dohodnutie 

ďalšej spolupráce pri riešení negatívnych javov vyskytujúcich sa  v nelegálnych lokalitách 

v MČ Košice  - Juh. Ako uviedla vedúca OSV, Ing. Dagmar Plančárová, dlhodobým cieľom 

MČ Košice- Juh je aj spolupráca, koordinácia činnosti subjektov, ktoré v lokalitách MRK 

pôsobia a ktoré pozitívnym spôsobom zasahujú do nepriaznivej situácie sociálne vylúčených 

osôb žijúcich v MČ Košice – Juh, a tým aspoň čiastočne riešia situáciu, v ktorej sa nachádzajú.  

Bola dohodnutá intenzívnejšia spolupráca s možnosťou intenzívneho využitia členov MOaPS, 

ktorí v MČ Košice- Juh pôsobia v prípade potreby súčinnosti a sprievodu pri návštevách v 

nelegálnych osadách alokovaných v MČ Košice-Juh, pri potrebe riešenia konkrétneho 

problému s obyvateľmi osád, ktorých členovia MOaPS poznajú, vedia byť súčinní  a nápomocní  

pri ich riešení, kontaktovaní konkrétnych osôb na základe požiadania napr. prešetrenia 

indikovaného problému  či situácie, daním spätnej väzby, možného rýchlejšieho a adresnejšieho 

riešenia problému, situácie ( nie je potrebný potom sprievod a účasť Mestskej polície- v prípade 

zložitejšej situácie, MOaPS privolajú volaním na č. 159 hliadku MsP).                                               

Pre prípad asistencie zo strany MOaPS je potrebné kontaktovať p. Sedlákovú, projektovú 

manažérku projektu MOaPS v MČ Košice- Juh- t.č. +421917905625. Takisto MČ Košice-Juh 

uvíta, aj súčinnosť a vzájomnú informovanosť  pri riešení, či  o vyriešení situácie, problému, 

ktorý sa riešil s obyvateľmi žijúcimi v nelegálnych osadách alokovaných v MČ Košice- Juh. 

Vzájomná spolupráca a informovanosť je základom k postupným, malým krokom k riešeniu 

nepriaznivej situácie, zlepšeniu situácie sociálne vylúčených osôb žijúcich v MČ Košice – Juh. 

 

Uznesenie: 

Sociálna komisia prerokovala predložené Informácie z pracovného stretnutia  k riešeniu situácie 

v nelegálnych osadách v MČ Košice- Juh   konaného dňa 10.10.2024  a vzala ich na vedomie. 

 

Hlasovanie 

Prítomní:4              Za: 4    zdržal sa:  0        proti:0 

 

 

 

 

 



K bodom č.6 a 7: 

 

Predsedníčka  sociálnej  komisie následne poďakovala prítomným za účasť a ukončila 

rokovanie komisie. 

                                                                                                                              

..............................                                                                 ...................................                            

      Ing. Dagmar Plančárová                                                        JUDr. Soňa Ivančová, PhD. 

tajomníčka komisie                                                                   predsedníčka komisie     


